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§ 13   

Förskolebuss i Östermalms stadsdelsnämndsområde 
 

Beslut 

Stadsdelsförvaltningen uppdrar åt förvaltningen att gå vidare 

med en planering för en pilot innehållande organisation, 

ekonomi, bemanning, tid och en risk-och konsekvensanalys. 

 
Ärendet 

I juni 2016 gav Östermalms stadsdelsnämnd förvaltningen 

uppdraget att göra en förstudie för att utreda möjligheten till att 

införskaffa och driva en kommunal förskolebuss i Östermalms 

stadsdelsnämndsområde, i syfte att öka förskoleverksamhetens 

kapacitet och kvalitet.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 juni 2017 

Dnr 2017-133-1.2.1. 

 
Förslag till beslut 

Maria Antonsson m. fl. (MP), Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) 

och Jaime Barrios (V) yrkade bifall till förvaltningens förslag 

till beslut. 

 

Therese Carlborg m.fl. (M) och Mats Hasselgren (L) yrkade 

bifall till Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut. 

 
Beslutsgång 

Maria Antonsson (MP) ställde de olika förslagen mot varandra 

och fann att nämnden antagit förvaltningens förslag till beslut. 

 
Reservation 

Therese Carlborg m.fl. (M) och Mats Hasselgren (L) 

reserverade sig mot beslutet till förmån för gemensamt förslag 

enligt följande: 

 

att avslå förvaltningens förslag till beslut, 

 att Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att gå vidare 

 med en tydligare redogörelse för en pilot innehållande 

 driftsform, organisation, ekonomi, bemanning, tid och 

en  risk- och konsekvensanalys. 

 att därutöver anföra följande: 
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 Vi har tidigare framfört det stora behov som finns av en trygg 

 barnomsorg för de barn som bor på Östermalm. Att skapa fler 

 mötesplatser för barn är önskvärt. 

 

 En förskolebuss kan vara ett sätt att möta osäkerheten i tillgång 

till  förskoleplatser i en snabbt växande stad, och samtidigt 

möjliggöra  för barn att få tillgång till natur, skog och kultur i hela 

staden.  

 

 Dock ställer vi oss frågande till att en förskolebuss skall drivas 

av  stadsdelen när det finns flera aktörer på marknaden. 

Dessutom  saknas information kring flera viktiga frågor som avser 

ekonomin  när det kommer till löpande drift och underhåll, 

utbildning samt  rekrytering av personal. 

 

 Mot den bakgrunden önskas en mer fördjupad information innan 

 en pilot införs. 

 
 Ersättaryttrande 

 Steven Crosson (KD) anmälde att om han hade tjänstgjort hade 

 han ställt sig bakom Moderaternas och Liberalernas förslag till 

 beslut. 

 

 


